

DECLARATION OF CONFORMITY (DoC)

欧盟化妆品包装材质合规声明（模板）

In Compliance with EU PPWR, REACH, Directive 94/62/EC & Cosmetic Safety Standards

符合欧盟 PPWR、REACH、94/62/EC 及化妆品安全标准

Document No. / 文件编号: DoC-XF-2026-XXXX

Date of Issue / 发证日期: YYYY-MM-DD

Revision / 版本: v1.0

Page / 页码: 1 of 2

1. Manufacturer & Supplier Details / 生产商与供应商信息

Company Name / 公司名称: Jiangsu Xinfly Packaging Co., Ltd. / 江苏信飞包装有限公司

Address / 厂房地址: [Insert Full Factory Address, City, Jiangsu, China]

Contact Person / 联系人: [Quality Manager / Export Director Manager Name]

Email & Tel / 邮箱与电话: export@xinfly-packaging.com | +86-xxx-xxxx-xxxx

2. Product Description & Traceability / 产品描述与追溯信息

Product Name / 产品名称: Cosmetic Plastic Tube / Co-extruded Mono-PE Tube (化妆品塑料软管 / 共挤全 PE 单一材质管)

Item Code / 产品型号: [e.g., XF-PE30-100ML]

Customer PO No. / 客户订单号: [PO-2026-XXXX]

Batch / Lot No. / 生产批次号: [LOT-20260726-01]

Intended Use / 预期用途: Primary packaging for cosmetic products (e.g., facial cleanser, hand cream, lotion) / 用于化妆品（如洗面奶、护手霜、乳液）的直接接触初级包装。

3. Material Structure & PCR Content / 材质结构与 PCR 再生塑料含量

Component 部件	Material Type 材质类型	Virgin / PCR Ratio 原生/PCR 比例	Certification / Traceability 认证/追溯凭证
Tube Body 管身	HDPE / LDPE Co-ex (多层共挤)	70% Virgin PE / 30% PCR-PE (30%后消费再生塑料)	GRS / ISCC PLUS TC Certificate No. [TC-GRS-XXXXX]
Tube Shoulder 管肩	HDPE (高密度聚乙烯)	100% Virgin HDPE (100%原生料)	N/A

Cap / Closure 盖子	PP / PE (聚丙烯/聚乙烯)	100% Virgin PP (100%原生料)	N/A
Inks & Varnish 印刷油墨与光油	UV Printing Ink / Water-based Varnish	Heavy Metal Free & PFAS-Free Formula	SGS Test Report No. [TR-2026-YYYY]

4. Statement of Compliance with EU Standards / 欧盟法规符合性声明

We hereby declare that the packaging products referenced above comply with the following European Union legislative requirements:

本公司特此声明，上述交付的化妆品软管包装符合以下欧盟相关法律法规之要求：

4.1 EU PPWR (Packaging and Packaging Waste Regulation) & Design for Recycling (DfR):

The product is designed in accordance with Design for Recycling (DfR) principles. The tube system utilizes a Mono-material (PE) architecture to ensure maximum recyclability in European municipal waste streams.
包装设计符合欧盟 DfR（为回收而设计）原则，采用 Mono-material（全 PE 单一材质）体系，确保符合欧盟 2030 年可回收率及垃圾分类循环利用要求。

4.2 PCR Recycled Content Traceability (后消费再生塑料追溯性):

The Post-Consumer Recycled (PCR) polymer incorporated into this packaging is strictly sourced from verified supply chains with valid GRS (Global Recycled Standard) / ISCC PLUS Chain of Custody certification.
本产品所添加的 PCR 塑料均来自具备有效 GRS / ISCC PLUS 追溯体系认证的符合性供应链，确保再生料来源真实可查。

4.3 Heavy Metal Limits (94/62/EC & PPWR 重金属限量控制):

The sum of concentration levels of Lead (Pb), Cadmium (Cd), Mercury (Hg), and Hexavalent Chromium (Cr VI) in the supplied packaging does NOT exceed 100 mg/kg (100 ppm).
包装中铅、镉、汞及六价铬四种重金属的总含量严格控制在 100 mg/kg (100 ppm) 以下。

4.4 PFAS / Fluorinated Substances Restriction (全氟与多氟烷基物质限制):

The tube body, inner/outer coatings, printing inks, and release agents are PFAS-Free, with Total Fluorine (TF) content verified below 50 mg/kg (50 ppm).
软管管身、涂层、印刷油墨及脱模润滑剂均做到无 PFAS（无全氟和多氟烷基物质），总氟含量低于 50 mg/kg。

4.5 REACH Regulation (EC) No 1907/2006 (SVHC 高度关注物质):

Does NOT contain any Substances of Very High Concern (SVHC) as listed in the candidate list by ECHA above the threshold of 0.1% (w/w).
不含任何欧洲化学品局（ECHA）最新候选清单中规定的高度关注物质（SVHC），含量均低于 0.1% (w/w)。

4.6 Cosmetic Safety Regulation (EC) No 1223/2009 (化妆品包装安全):

All raw materials are food/cosmetic contact grade, ensuring no harmful migration into the formulation under normal conditions of use.
所有接触膏体的材质均通过化妆品接触安全评估，确保在正常储存与使用条件下无有害物质迁移风险。

5. Supporting Test Reports / 支撑性第三方测试报告

The compliance claims in this document are backed by independent third-party test reports (SGS / TÜV Rheinland / Intertek):

本声明所列合规事项均由以下第三方独立检测机构（如 SGS / TÜV / Intertek）出具的测试报告提供支持：

- Heavy Metals (RoHS) Test Report / 重金属检测报告: Report No. [TR-2026-HM-01]
- Total Fluorine (PFAS Screening) / 总氟(PFAS)筛查报告: Report No. [TR-2026-PFAS-02]
- GRS Chain of Custody Certificate / GRS 再生料追溯证书: Certificate No. [GRS-2026-CUC-03]
- REACH SVHC Screening Report / REACH SVHC 筛查报告: Report No. [TR-2026-SVHC-04]

6. Authorized Signature & Stamp / 授权人签署与工厂盖章

We accept full legal responsibility for the authenticity and accuracy of the information provided in this Declaration of Conformity.

本公司对本材质合规声明所载内容的真实性与准确性承担相应法律责任。

Company Name / 公司名称 Jiangsu Xinfly Packaging Co., Ltd.	Authorized Signature / 授权代表签名:
Name & Title / 姓名与职务: [Mr. / Ms. Name], Quality Assurance Director	Official Company Stamp / 工厂公章:
Date of Signature / 签署日期: YYYY-MM-DD	Location / 签署地点: Jiangsu, China
Company Seal Box / 盖章位置:	[Affix Official Stamp Here / 请在此盖章]